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R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr. 14070 din 26.07.2024 

PROCES VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Sălaj 

din data de 26 iulie 2024 
 

Se intonează Imnul Național al României. 
* 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU,          
 Stimaţi colegi,          
 Doamnelor şi domnilor.  
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (2) lit.a) coroborate cu cele ale 
art.182 alin.(4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
și completările ulterioare, prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 117 
din 19.07.2024, a fost convocat Consiliul Judeţean Sălaj în şedinţă ordinară, fiind 
stabilită desfăşurarea acesteia în sala de şedinţe „Dialoguri Europene”, situată la 
etajul I.    
 La şedinţa de azi, sunt prezenţi 23 consilieri plus Președintele Consiliului 
Județean Dinu Iancu-Sălăjanu, absenţi fiind domnul Blaga Dumitru, domnul 
Dimitriu Alexandru, domnul Alexa Ioan, domnul Margin Gabriel-Adrian, doamna 
Irimiea Anca-Manuela, doamna Souca Valentina-Lucia și doamna Forț Corina-
Emilia. 

* 
În completarea ordinii de zi ați mai primit: 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și 

regulamentului de organizare și funcționare ale aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Sălaj. 

Acesta devine punctul 10 din ordinea de zi 
Supun la vot ordinea de zi cu aceste completări: 
- Cine este pentru? 23 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 

Județean Dinu Iancu-Sălăjanu, 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 
Cu 24 voturi „pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI:   

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului de funcţionare şi 

dezvoltare al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice subordonate 
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Consiliului județean, pe semestrul I 2024. 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea principalilor indicatori tehnico-

economici pentru obiectivul de investiţie „Sistem de producere a energiei electrice 
cu panouri fotovoltaice la sediul Consiliului Județean Sălaj”. 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea bugetului Programului de 
finanțare ”Protecția monumentelor istorice, de pe raza administrativ – teritorială a 
județului Sălaj, aflate în proprietatea privată a persoanelor fizice sau juridice de 
drept privat”. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unui împrumut în 
valoare de 35.000.000 lei, în conformitate cu prevederile art. I din Ordonanța de 
urgență a Guvernului nr. 35/2024 pentru asigurarea unor împrumuturi din 
Trezoreria Statului, precum şi pentru modificarea şi completarea unor acte 
normative aferente reprezentării statului în litigiile arbitrale şi judiciare 
internaţionale şi concesionării proprietăţii publice a statului şi pentru modificarea 
şi completarea unor acte normative. 

5. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al 
instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului Judeţean Sălaj, pe anul 
2024. 

6. Proiect de hotărâre privind repartizarea sumelor  în cadrul  programului de 
finanțare ”Protecția monumentelor istorice, de pe raza administrativ – teritorială a 
județului Sălaj, aflate în proprietatea privată a persoanelor fizice sau juridice de 
drept privat”. 

7. Proiect de hotărâre privind repartizarea sumelor pentru finanțarea 
programelor sportive desfășurate de asociațiile județene pe ramură sportivă în anul 
competiţional 2024-2025. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentelor de organizare şi 
funcţionare ale serviciilor sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Sălaj prin Complexul de Servicii Sociale nr.1 Zalău, 
actualizate. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcţii 
ale Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău. 

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și 
regulamentului de organizare și funcționare ale aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Sălaj. 
          11.Diverse.  

* 
                                         *    * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU,          
Înainte de a intra în ordinea de zi, la propunerea secretarului general al 

judeţului, vă supun spre aprobare procesul-verbal al ședinței extraordinare din data 
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de 11.07.2024  și  procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 28.06.2024 nu 
fără a discuta eventualele obiecţii la acestea – dacă există. 
 Le supun la vot,  

- Cine este pentru? 23 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean Dinu Iancu-Sălăjanu. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 24 voturi „pentru”,au fost aprobate procesul-verbal al 

ședinței extraordinare din data de 11.07.2024  și  procesul-verbal al ședinței 
ordinare din data de 28.06.2024. 

* 
                                        *  * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea execuției bugetului de funcţionare şi dezvoltare al judeţului şi al 
instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului județean, pe semestrul 
I 2024,o invit pe dna. consilier CRIȘAN MARIANA-DANA să prezinte raportul 
de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dna. CRIȘAN MARIANA-DANA 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate. 

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. PANIE SERGIU 
Domnule Președinte, dacă mă poate ajuta cineva? La anexa nr.3, la Spitalul 

Județean de Urgență Zalău la Secțiunea de dezvoltare punctul II, nu înțeleg ce este 
acolo, și aș vrea să-mi clarific? Doamna Marușca? Uitați-vă acolo, la primul rând 
este, total  venituri din 7,608.00, prevederi bugetare pe anul 2024 avem în 
semestrul I 3,301.00, încasări 1,462,19, 44,30 %, este corect? Și totuși după aia, 
defalcarea la cele patru puncte, am la punctul 3 din 4,109.00 iarăși cu 3,301.00 și 
procentul 44,30%, sunt corecte procentele acelea?  

Dna. MARUȘCA LEONTINA-LUCICA 
Da, este raportarea la semestrul I, prevederile și încasările aferente 

semestrului I. 
Dl. PANIE SERGIU 
Bun, atât. Mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
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V-a lămurit? E perfect. Dacă sunt alte întrebări? Nu sunt. 
* 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, 
- Cine este pentru? 14 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 

Județean Dinu Iancu-Sălăjanu, 
- Împotrivă? 7consilieri județeni: Panie Sergiu PSD, Pop Gheorghe-Ioan 

PSD, Demle Alin PSD, Borna Mihai-Bogdan PSD, Opriș Alin-Florin 
PSD, Ardelean Gheorghe PSD și Costinaș Ovidiu PSD. 

- Abţineri? 2 consilieri județeni: Ardelean Cosmin-Vasile USR și Olar 
Nicolae USR. 

- Mulțumesc! 
* 

Cu un număr de 15 voturi „pentru”, 7 „împotrivă” şi 2 „abţineri”, nu a fost 
adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului de funcţionare 
şi dezvoltare al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice subordonate 
Consiliului județean, pe semestrul I 2024. 

* 
Proiectul va fi repus pe ordinea de zi altă dată. Mulțumesc. 

* 
                                        *     * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
2. La punctul 2 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţie „Sistem de producere a energiei electrice cu panouri fotovoltaice la 
sediul Consiliului Județean Sălaj”, îl invit pe dl. consilier IEPURE IOAN-
VIOREL să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl.IEPURE IOAN-VIOREL 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate. 

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre, 

- Cine este pentru? 23 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean Dinu Iancu-Sălăjanu, 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 



5 
 

Cu un număr de 24 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre 
privind aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţie „Sistem de producere a energiei electrice cu panouri fotovoltaice la 
sediul Consiliului Județean Sălaj”. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 93 

* 
                                              *                * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
3. La punctul 3 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea bugetului Programului de finanțare ”Protecția monumentelor 
istorice, de pe raza administrativ – teritorială a județului Sălaj, aflate în 
proprietatea privată a persoanelor fizice sau juridice de drept privat”, îl invit pe 
dl. consilier OPRIȘ ALIN-FLORIN să prezinte raportul de avizare al comisiilor 
de specialitate.     

* 
Dl.OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate. 

* 
Dl. Blaga Dumitru intră în sală la ora 9:09. 

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre, 

- Cine este pentru? 24 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean Dinu Iancu-Sălăjanu, 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 25 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre 

pentru modificarea bugetului Programului de finanțare ”Protecția monumentelor 
istorice, de pe raza administrativ – teritorială a județului Sălaj, aflate în 
proprietatea privată a persoanelor fizice sau juridice de drept privat”. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 94 

* 
                                           *                * 
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Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
4. La punctul 4 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea contractării unui împrumut în valoare de 35.000.000 lei, în 
conformitate cu prevederile art. I din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 
35/2024 pentru asigurarea unor împrumuturi din Trezoreria Statului, precum şi 
pentru modificarea şi completarea unor acte normative aferente reprezentării 
statului în litigiile arbitrale şi judiciare internaţionale şi concesionării 
proprietăţii publice a statului şi pentru modificarea şi completarea unor acte 
normative, îl invit pe dl. consilier PAPP ZSOLT-LÁSZLÓ să prezinte raportul de 
avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl.PAPP ZSOLT-LÁSZLÓ 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate. Nu sunt. 

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 15 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean Dinu Iancu-Sălăjanu, 

- Împotrivă? 7 consilieri județeni: Panie Sergiu PSD, Pop Gheorghe-Ioan 
PSD, Demle Alin PSD, Borna Mihai-Bogdan PSD, Opriș Alin-Florin 
PSD, Ardelean Gheorghe PSD și Costinaș Ovidiu PSD. 

- Abţineri? 2 consilieri județeni: Ardelean Cosmin-Vasile USR și Olar 
Nicolae USR. 

- Mulțumesc! 
* 

Cu un număr de 16 voturi „pentru”, 7 „împotrivă” şi  2 „abţineri”, a fost 
adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea contractării unui împrumut în 
valoare de 35.000.000 lei, în conformitate cu prevederile art. I din Ordonanța de 
urgență a Guvernului nr. 35/2024 pentru asigurarea unor împrumuturi din 
Trezoreria Statului, precum şi pentru modificarea şi completarea unor acte 
normative aferente reprezentării statului în litigiile arbitrale şi judiciare 
internaţionale şi concesionării proprietăţii publice a statului şi pentru modificarea 
şi completarea unor acte normative. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 95 

* 
                                          *                * 
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Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
5. La punctul 5 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului Judeţean Sălaj, pe anul 2024, îl invit pe dl. consilier 
SOJKA  ATILA- IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiei de specialitate.     

* 
Dl. SOJKA ATILA- IOAN 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate. 

* 
Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 24 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 

Județean Dinu Iancu-Sălăjanu, 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 25 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre 

privind rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor 
publice subordonate Consiliului Judeţean Sălaj, pe anul 2024. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 96 

* 
                              *                * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
6. La punctul 6 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

repartizarea sumelor  în cadrul  programului de finanțare ”Protecția 
monumentelor istorice, de pe raza administrativ – teritorială a județului Sălaj, 
aflate în proprietatea privată a persoanelor fizice sau juridice de drept privat”,îl 
invit pe dl. consilier BEREK ŞTEFAN să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.   

* 
 
Dl.BEREK ŞTEFAN 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate. 

* 
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Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 24 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean Dinu Iancu-Sălăjanu, 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 25 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre 

privind repartizarea sumelor  în cadrul  programului de finanțare ”Protecția 
monumentelor istorice, de pe raza administrativ – teritorială a județului Sălaj, 
aflate în proprietatea privată a persoanelor fizice sau juridice de drept privat”. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 97 

* 
                                            *              * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
7. La punctul 7 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

repartizarea sumelor pentru finanțarea programelor sportive desfășurate de 
asociațiile județene pe ramură sportivă în anul competiţional 2024-2025,îl invit 
pe dl. consilier BEREK ŞTEFAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
Dl.BEREK ŞTEFAN 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate. 

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Domnule Președinte, este foarte bine că se finanțează Asociația Județeană de 

Fotbal și vine în sprijinul tuturor echipelor care joacă în Campionatul Județean de 
Fotbal, Liga 4 și Liga 5. Însă, am fost întrebat de către Președintele Federației de 
Minifotbal, de ce nu se respectă două principii: Libera concurență și tratamentul 
egal? Mai sunt asociații în județul Sălaj care ar putea beneficia de finanțare prin 
acest program. Propun să inițiați un proiect de hotărâre pentru aprobarea unui nou 
regulament, întrucât prin regulamentul aprobat prin Hotărârea Consiliului Județean 
nr. 77/2021, au fost trecute doar două asociații: Asociația Județeană de Fotbal și 
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Asociația Județeană de Șah. Știm că această asociație nu este funcțională și tot am 
finanțat Asociația Județeană de Fotbal, am alocat o sumă de 750,00 mii lei în trei 
ani de zile. Eu vrea să spun că nu are rost, ar trebui să modificăm regulamentul, să 
aibă acces la această finanțare toate asociațiile care îndeplinesc condițiile din 
județul Sălaj. Știți foarte bine că Federația Română de Minifotbal, a cărei 
președinte este sălăjean, are rezultate foarte bune și concurează în Campionatul de 
minifotbal, care din punctul meu de vedere este cel mai bine organizat în județul 
Sălaj.  

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Ce propuneți? 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
În viitor să modificăm regulamentul și să aibă acces toate asociațiile din 

județul Sălaj care îndeplinesc condițiile pentru finanțare. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Mulțumesc. Aș vrea să vă întreb ceva. De când sunteți consilier județean? 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
De două mandate. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Înainte de a fi eu aici, s-a finanțat vreo altă asociație? 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Fiți convins că dacă eram eu inițiator de proiecte de hotărâre... 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Eu vă întreb dacă a fost inițiat, dacă s-a finanțat ceva? 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Nu a fost. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Suntem perfectibili și o să luăm în considerare în viitor propunerea 

dumneavoastră, până atunci îi dau cuvântul domnului Secretar general să ne spune 
o părere din punct de vedere al legalității. 

Dl. VLAICU COSMIN-RADU 
Din punct de vedere tehnico-juridic, am să fac eu precizări nicidecum din 

punct de vedere politic. Ce vreau să vă spun, este următorul lucru: maniera pe care 
dumneavoastră o propuneți este una corectă, singura modalitate în care am putea 
face ceva pentru viitor este modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 77/2021. 
Însă este bine să știți, și acest lucru este o informație de ultimă oră, dintre cele 7 
asociații județene pe ramuri de sport, înregistrate la Direcția Județeană pentru 
Tineret și Sport din județul Sălaj, doar cea de fotbal este 100% funcțională. Asta 
este problema dumnealor cât de funcționali sunt, mă refer la asociațiile pe ramură 
sportivă. Asociația de Șah era cea de a doua. Momentan aceasta realizează 
activități la nivel de licee, și învățământ gimnazial, cam atât. Celelalte nu sunt 
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funcționale. Despre minifotbal nu știu multe, probabil dacă dumnealor și-au făcut 
formalitățile și s-au înregistrat ca asociație la Federația de profil și la Direcția 
Județeană pentru Tineret și Sport, asta este o altă poveste, dar deocamdată acestea 
erau cele funcționale în 2021 când s-a aprobat regulamentul. 

Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Domnule Președinte, Asociația Județeană de Minifotbal, este afiliată 

Federației Române de Minifotbal. Echipe din județul Sălaj participă la competiții 
organizate de către Federația Română de Minifotbal, deci este funcțională, este 
afiliată, îndeplinește toate condițiile și participă la competiții în județe unde 
finanțarea se face de către consilii județene și este o mare supărare că sunt omiși și 
preferențial s-a făcut în 2021, s-a inițiat acel proiect de hotărâre cu destinația 
pentru o singură asociație din județ. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Aveți dreptul la liberă exprimare și dumneavoastră spuneți ce doriți. Cum s-

a făcut, preferențial sau nu, deocamdată acestea sunt regulamentele, sunt 
perfectibile și le putem schimba. 

Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Vă rog să aveți în vedere acest aspect să modificăm Hotărârea 77/2021 

pentru a avea acces toate asociațiile care îndeplinesc condițiile pentru această 
finanțare. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Bine, și o să vindem și Consiliul județean, să dăm banii la asociații! Stați 

liniștit că va fi totul bine! Bine. Dacă mai sunt alte poziții? Nu sunt. 
* 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 24 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 

Județean Dinu Iancu-Sălăjanu, 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 25 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre 

privind repartizarea sumelor pentru finanțarea programelor sportive desfășurate de 
asociațiile județene pe ramură sportivă în anul competiţional 2024-2025. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 98 

* 
                                            *                * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
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8. La punctul 8 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale serviciilor sociale 
furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Sălaj prin Complexul de Servicii Sociale nr.1 Zalău, actualizate,îl invit pe dl. 
consilier COSTINAȘ OVIDIU să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
Dl.COSTINAȘ OVIDIU 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate. 

* 
 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
     * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 24 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 

Județean Dinu Iancu-Sălăjanu, 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                   *  
Cu un număr de 25 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale serviciilor 
sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Sălaj prin Complexul de Servicii Sociale nr.1 Zalău, actualizate. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 99 

* 
                                           *                * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
9. La punctul 9 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă 
Zalău,o invit pe dna. consilier SIMONFI MARIA să prezinte raportul de avizare 
al comisiilor de specialitate.     

* 
Dna. SIMONFI MARIA  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate. 

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
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Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
* 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 24 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 

Județean Dinu Iancu-Sălăjanu, 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 25 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre 

privind aprobarea organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de 
Urgenţă Zalău. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 100 

* 
                                           *                * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
10.La punctul 10 al ordinii de zi completate, respectiv la Proiectul de 

hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și regulamentului 
de organizare și funcționare ale aparatului de specialitate al Consiliului 
Judeţean Sălaj,îl invit pe dl. consilier ARDELEAN GHEORGHE să prezinte 
raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl.ARDELEAN GHEORGHE  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate. 

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 24 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean Dinu Iancu-Sălăjanu, 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 25 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre 

privind aprobarea organigramei, statului de funcții și regulamentului de organizare 
și funcționare ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Sălaj. 
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* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 101 

* 
                                               *                * 

Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 

11.Diverse 

La diverse, dacă sunt probleme de  ridicat de către cineva?  
Dl. DEMLE ALIN 
Am eu, domnule Președinte. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Vă rog, domnule Demle. 
Dl. DEMLE ALIN 
Am văzut că se înaintează cu lucrările pe drumul 108 A, colegii știu și cei 

din aparatul Consiliului județean, că eu am făcut câteva atenționări vizavi de o 
porțiune de vreo 300 m, între Agrij și Bodia în care tot timpul apăreau gropi. Din 
discuțiile mele anterioare cu domnul Chende, am aflat că acolo este o problemă, 
ceva cu drenarea solului și oricât ar repara acolo se va surpa. Oare s-a ținut cont de 
acest lucru? Eu am văzut că nu se face nici un drenaj, doar se decapează. Vă 
atenționez, ca să nu pățim că după 6 luni să apară gropi! E bine ca cineva din 
aparatul nostru să-i atenționeze pe constructori. Și încă o problemă. Cred că pe 
drumul 108R trebuiau intensificate un pic controalele cu cântarul, am văzut că se 
circulă în continuare cu tonaj. Și dacă tot nu-l reparăm măcar să reziste cât mai 
mult acel drum. Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Și eu vă mulțumesc. Doamna director, dacă vreți să răspundeți? 
Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA 
Cunoaștem situația și la nivel de proiect tehnic s-a ținut cont de lucrul acesta. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Am văzut că deocamdată nu se face nimic în acest sens acolo. Poate că nu 

știu eu, nu sunt specialist, îmi retrag cuvintele dacă am greșit. 
Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA 
Domnul constructor are un anumit ritm și sunt niște pași care trebuie făcuți. 

Se  va face și partea de drenaj. 
Dl. DEMLE ALIN 
Ok. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Am lăsat-o pe doamna director să răspundă, am purtat discuțiile la fața 

locului, domnule Demle și cu siguranță, toate lucrările se vor face corespunzător. 
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Știu despre porțiunea care este, pentru că tot am cârpit-o, în dreptul Monumentului 
soților Lazăr Cosma. Mulțumesc. 

Dl. DEMLE ALIN 
Și DJ 108R? 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
DJ 108R, cântarul, domnule director, vă rog! Vreau să vă spun că noi am 

avut un cântar aici la Consiliul județean, care a fost dat la S.C. Pază Obiective și 
Intervenție” SRL să cântărească, foarte bine au mers lucrurile aici, nu știu, că era 
aceeași direcție juridică și oamenii mi-au spus și mie, și acum nu știu cum nu s-a 
știut înainte că POI-ul nu este administratorul drumurilor și cântarul trebuie să fie 
în posesia noastră, a Consiliului județean, altfel orice intervenție a POI-ului de 
cântărire, exact cum a fost poate fi contestată, dar, noi totuși am avut acolo oameni 
angajați care mergea cu cântarul, cântăreau ca să poate fi contestate acele lucrări, 
dar salariile și le primeau și mai avem și cheltuieli de judecată. Acum am cumpărat 
un cântar care a intrat în posesia Consiliului județean, Direcția Patrimoniu, doar că 
urmează să construim acele platforme care să fie conforme cu normele legale și noi 
să putem să cântărim în condițiile legii să avem câștig de cauză, atunci când vom 
da sancțiuni celor care nu respectă legea. Asta este o scurtă informare ca să vedeți 
că știm despre ce este vorba și din păcate încă nu am reușit să punem totul la punct 
ca să asigurăm o circulație în limitele legii pe toate tronsoanele, dar vă mai anunț, 
că împreună cu Direcția de Investiții, cu aparatul de acolo am propus pe siguranța 
circulației și chiar și din surse proprii de aceea vrem să avem bani la dispoziție, să 
punem cântare care să transmită datele mașinilor care circulă sub anumite poduri în 
anumite intersecții care nu pot fi ocolite și fentate de către transportatori și să 
primim direct într-un birou de monitorizare a acestor date, toate încălcările legii și 
să fie sancționați direct cei care fac asta. Vă rog domnule director. 

Dl. LABO DOREL 
Domnule Președinte,avem activități de cântărire în mod regulat împreună cu 

poliția, ultima a fost alaltăieri și o să primiți raportul acestei cântăriri în cursul zilei 
de astăzi. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Vă mulțumesc. Vă mulțumesc și dumneavoastră domnule consilier pentru 

intervenție și sugestie. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Am și eu o intervenție, o întrebare. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Vă rog. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Problema cetățeanului din localitatea Tusa, unde și dumneavoastră ați fost 

acolo la locul unde s-a deversat apa în proprietatea cetățeanului, nu s-a mai realizat  
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nimic. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
O să mă duc la fața locului, vă promit eu și reintervenim. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Mă întreabă de fiecare dată când mă întâlnesc, a zis că a fost și la 

dumneavoastră în audiență. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Și aici, și la telefon, este în curs de rezolvare. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Bine, mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă mai sunt alte întrebări? 
Dl. ARDELEAN GHEORGHE 
Aș avea și eu o intervenție domnule Președinte, pentru că ne apropiem de 

Sărbătoarea de la Monumentul lui Mihai Viteazul și aș dori și eu, așa cum mă 
întreabă și cetățenii. Ce se întâmplă cu acel pod care traversează la monument? În 
ce stadiu suntem? 

Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Doamna director, vă rog. Mă bucur că suntem în stadiul în care suntem și 

probabil că anul acesta vom începe lucrările la pod, dacă nu, anul viitor, asta este 
birocrația. Până am preluat podul, până am rezolvat problemele juridice, mulțumim 
domnului director Panie pentru sprijin și așa mai departe. A durat o perioadă, știți 
care este calea administrativă pentru rezolvarea unor astfel de probleme. Azi 
suntem în situația..., vă rog doamna director. 

Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA 
Suntem în procedura de achiziție pentru achiziționarea unei expertize pentru 

demolarea acestui pod. Acel pod se va demola și vom face un nou pod.  
Dl. ARDELEAN GHEORGHE 
Mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJA NU 
Mulțumesc și eu. Dacă sunt alte luări de poziții? Nu sunt. Nemaifiind alte 

puncte înscrise pe ordinea de zi, declar închise lucrările şedinţei de azi. 
      
PREȘEDINTE, 

                                   SECRETARUL GENERAL        
Dinu Iancu  - Sălăjanu                             AL JUDEȚULUI, 

                   Dr. Cosmin – Radu Vlaicu 
Consilier juridic: 
SeresJudith-Réka-  1 ex 
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